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Interpellation  

Satsa pengar på Lillhagaskolan, inte på ett helt nytt SÄBO - SÄBO är 
fel plats och fel investering! 

 

Bakgrund 

Socialdemokraterna, Nykvarnspartiet, Centern och Miljöpartiet har, trots stort motstånd från 
oppositionen, för avsikt att uppföra ett nytt Särskilt boende. Detta till en investeringskostnad 
som riskerar att hamna i 400-500 miljoner, på en riskfylld plats i närhet till järnvägen. Beslutet 
togs utan samråd med kommuninvånare, intresseorganisationer, ansvarig nämnd eller 
befintlig personal på nuvarande Säbo. 

Vår kommun har under de senaste åren genomfört mycket stora investeringar i 
nybyggnationer och inköp (Kommunhus, vattentorn, förskolor mm). men behöver även 
investera i utökning av lokalerna i anslutningen till vår högstadieskola, Lillhaga, som är i stort 
behov av mer plats. Moderaterna är medvetna om att det finns ett behov av att utöka antalet 
Säbo platser. Det behovet som nämnts är ca 40 nya platser. Dessa platser och ytterligare ett 
antal kan vi får genom att utöka området runt nuvarande Säbo med nybyggnation av nya 
lokaler samt upprustning av nuvarande platser. För detta jobb borde investeringen kunna 
minskas avsevärt. 

1) Tycker ni att det finns ett angeläget investeringsbehov för 
Lillhagaskolan? 

2) Skulle man kunna spara tid och pengar genom att bygga ut 
Lugnet i etapper istället? 

3) Kan vi använda våra pengar bättre? 

Detta skulle kunna bli en satsning på gamla och unga, för Nykvarns 
bästa! 
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